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Vezetőségválasztó taggyűlés 
az Orvosegyetemi GH-alapszervezetben 

Csütörtökön délután fél 5-remár 
egy-két elvtárs kivételével a párt-
alapszervezet egész tagsága meg-
érkezett. Minden Résztvevőn látszik 
az ünnepélyesség, hiszen mindnyá-
jan tisztában vannak azzal, hogy 
nagyjelentőségű esemény fog ma 
lezajlani ezen a taggyűlésen. Tud-
ják, hogy nem utolsósorban a mai 
naptól függ az, hogy milyen mun-
kát tudnak végezni majd az elkö-
vetkező időkben. 

A régi vezetőség egyik tagja üd-
vözölte a taggyűlésen megjelente-
ket és felkérte a párttagságot, hogy 
tegyen javaslatot a taggyűlés elnö-
kére, az elnökség tagjaira és a 
jegyzőre. Az elnökség tagjait és az 
elnöknek javasolt Almásy Endre 
elvtársat nyílt szavazással egyhan-
gúlag választotta meg a tagság. 
Almásy elvtárs megnyitotta a tag-
gyűlést, megállapította határozat-
képességét és két napirendi pontot 
javasolt: 

1. a pártszervezet vezetőségének 
beszámolója a végzett munkáról és 
a további feladatokról, a beszámoló 
feletti vita, a határozati javaslatok 
megvitatása és elfogadása, 

2. a vezetőség és a küldöttek meg-
választása a felsőbb pártértekez-
letre. 

A napirendet nyílt szavazással 
egyhangúlag elfogadták. Ezután a 
tagság jaVaslata alapján megválasz-
tották a jelölő bizottság és a sza-
vazatszedő bizottság tagjait, majd 
Vadas György elvtárs, titkárhelyet-
tes tartotta meg o vezetőség beszá-
molóját:-

Először a nemzetközi helyzetet 
taglalta. Rámutatott arra, hogy mi-
lyen tényeken keresztül lehet le-
mérni a demokratikus erők, a bé-
ketábor erejének növekedését. Ez-
zel összevetette a kapitalista orszá-
gok útját, vezető köreik provoká-
ciós tevékenységét. Keveset foglal-
kozott a most folyó berlini értekez-
let jelentőségével. Ezután pártunk-
nak a felszabadulás óta folytatott 
sikeres harcairól beszélt. Az ered-
mények mellett említést tett a hi-
bákról is a júniusi párthatározat 
tükrében. így pl. megmutatkozott a 
kollektív vezetés hiánya. A vezető-
ség határozatait nem ismertették a 
taggyűléseken, szem elől tévesztet-
ték, hogy az alapszerv legfőbb fó-
ruma a taggyűlés. A vezetőség tag-
jai nem bírálták egymást eléggé és 
a taggyűlések határozatait nem 
minden esetben hajtották végre. A 
vezetőség a kapott bírálatok ellené-
re sem javított ezen. Horváth elv-
társ, a volt titkár, minden munkát 
maga akart csinálni: ez szakmai 
munkájának elvégzését is akadá-
lyozta. Nem foglalkoztak eléggé a 
dolgozók kéréseivel, panaszaival. A 
vezetőség munkája nem volt rend-
szeres. Ez megmutatkozott abban 
is, hogy a vezetőségi megbeszélé-
sekre nem készítettek napirendi 
pontokat. Az agitációs felelős nem 
fogta megfelelően össze és nem el-
lenőrizte a népnevelőket, a gazda-
sági felelős csupán gazdasági 
ügyekkel foglalkozott, nem kap-
csolódott be a vezetőség egész mun-
kájába. 

A beszámoló megállapította, hogy 
éppen a pártdemokrácia megsérté-
se miatt a bírálat és önbírálat al-
kalmazása még mindig nem kielé-
gítő, bár az utóbbi időben bizonyos 
fokú javulás tapasztalható. Az ön-
bírálat sokszor csak puszta szó ma-
radt, nem követték tettek. A ve-
zetőség munkáját most már több-
ször bírálják, az azonban hiba, 
hogy ezt gyakran csak egymásközt 
teszik a tagok, nem viszik taggyű-
lés elé. 

Vadas elvtárs rámutatott arra, 
hogy az elméleti képzés terén is 
vannak hiányosságok. Sokan nem 
olvasnak rendszeresen újságot, nem 
járnak, vagy rendszertelenül jár-
nak el a szemináriumokra, nem 
készülnek. Vannak olyan elvtársak 
is, persze, akik dicséretet érdemel-
nek, mint pl. Fábián elvtársnő, Páz-
mán, Donka, Olasz, Papp Péter, 
lengyel, Aradi, Kucsera elvtárs és 
még mások. Azonban a szakszerve-
zet ÜB-elnöke, sőt a vezetőség egyik 
tagja sem kapcsolódott még be az 
oktatásba. 

Hibák vannak az alapszerv nép-
nevelő munkájában is. Az értekez-
letek rendszertelenek. A beszá-
molók megelégedtek a „szempon-
tok" közlésével. Ennek következté-
ben a népnevelők sem tudtak meg-
felelő munkát végezni. Többen kö-
zülük politikai' kérdésekben tájéko-
zatlanok, és így nem is fejthettek 
ki jó felvilágosító munkát. 

A pártcsoportvezetők közül Tó-
borost és Almásy elvtárs mozgósí-
totta legjobban csoportját. Hiba, 
hogy a bin'lmiak nem bírálják és 
csak gye-igén fogják össze a cso-

portokat. A pártcsoportok és a pár-
tonkívüli dolgozók között nincs szo-
ros kapcsolat. Ezek a hibák abból 
erednek, hog? a vezetőség nem fog-
lalkozott rendszeresen a pártbizal-
miakkal. 

Szólt a beszámoló a tömegszerve-
zetekkel való kapcsolatról és mun-
kájuk értékeléséről. így pl. javult 
az együttműködés a szakszervezet-
tel: az elnököt beszámoltatják és. 
segítik munkájában. A szakszerve-
zet munkájának fő hiányossága az, 
hogy csak a munkaversennyel tö-
rődnek, politikai munkát nem vé-
geznek. 

Az alapszervezet pártépítő mun-
kája nem volt kielégítő. Az elmúlt 
évben mindössze két tagot vettek fel. 
Nem foglalkoztak a párthoz hű pár-
tonkívüliekkel, nem nevelték őket, 
sőt nem is ismerik eléggé a párton-
kívüli dolgozókat. 

A beszámoló bírálta az Egyetemi 
Pártbizottságot, hogy nem adott az 
alapszervnek megfelelő segítséget. 
Csak kb. két és fél hónapja van in-
struktoruk. Ha az EPb részéről ki 
is ment valaki, akkor csak a titkár-
ral beszélt. A reszortfelelősök ré-
szére nemigen tartottak értekezle-
tet. Bírálat érte az egyetemi újsá-
got is, hogy kevés teret ad problé-
máiknak és munkájukhoz nem 
nyújt elég segítséget. Ezután Vadas 
elvtárs a GH egyes osztályainak 
tervteljesítésével foglalkozott rövi-
den, majd méltatta, hogy mit jelent 
az alapszervezet számára a vezető-
ség újraválasztása. 

A vezetőség beszámolója jó és 
alapos volt. Komoly hibája azon-
ban, hogy elsősorban a negatívu-
mokat hangsúlyozta, az eredmé-
nyekre kevésbbé tért ki. Az önkri-
tika alkalmazása igen helyes, de 
nem mehet az elért eredmények 
rovására. Külső szemlélő előtt az 
a kép alakulhatott ki a beszámoló 
alapján, mintha semmi eredményt 
nem értek volna el a vezetőség 
tagjai, csak hibákat követtek volna 
el, holott az Orvosegyetemi GH 
alapszervezetének sikerei is voltak. 
Ezután beterjesztették a határozati 
javaslatot, amely helyesen foglalta 
össze és jelölte meg az alapszerve-
zet legfőbb közvetlen és távolabbi 
tennivalóit, majd megkezdődött a 
vita. 

Az első hozzászóló Táborosi elv-
társ, pártcsoportvezető volt, aki 
komolyan felkészült erre a hozzá-
szólására. Elmondotta, hogyan ért 
el pártcsoportja jó eredményt. Ja-
vasolta Nagymihály elvtárs cso-
portjának kettéosztását, mert ezt a 
26 főből álló csoportot egy ember 
nem tudja összefogni. Lengyel elv-
társ a kollektív vezetés hiányáról 
és a pártcsoportok munkájáról be-
szélt. önkritikusan megvallotta, 
hogy ő és csoportja nem helyezett 
elég súlyt a csoportértekezleteken 
való megjelenésre. Bírálta a PB-t, 
hogy erre a taggyűlésre több 
instruktort is küldött, viszont más-
kor hónapokig nem jönnek ki a PB 
tagjai a GH-ba. Bírálta a vezetősé-
get, hogy nem veszi ki példaadóan 
a részét a pártoktatásból. Paréjné 
elvtársnő a beszámoló hiányossága-
ként említette meg azt, hogy nem 
foglalkozott a GH és a klinikák 
között kialakult helytelen viszony-
nyal, azzal, hogy GH-t ért bírála-
tok sokszor nem helytállóak. Fel-
hívta a figyelmet arra, hogy még 
ezen a taggyűlésen is hiányos a 
bírálat, hiszen a műhely dolgozói-
nak nagyrésze nem szólt hozzá a 
vezetőség munkájához. Horváth 
elvtárs örömmel üdvözölte az 
Egyetemi Pártbizottság kettévá-
lasztását. Elfogadta a titkári mű-
ködésével kapcsolatban elhangzott 
bírálatot, viszont a dolgozók, a párt-
tonkívüliek érdekeinek elhanyago-
lására vonatkozó megjegyzéssel 
nem értett egyet. Tanács elvtárs 
hiányolta, hogy a pártonkívüliek 
véleményét nem ismertetik az alap-
szervezet munkájáról. Kérte az 
osztályvezetőket, hogy ők is tárják 
fel problémáikat, Felhívta a tagság 
figyelmét arra, hogy ne várjanak 
mindent a Pártbizottságtól, próbál-
janak saját erejükre is támaszkod-
ni. Albert elvtárs külpolitikai kér-
désekkel, Rózsa elvtárs a mosó-
konyhán uralkodó lehetetlen viszo-
nyokkal foglalkozott hozzászólásá-
ban. Fábián elvtársnő az agitációs 
munkáról, Paszt elvtárs az állami 
vezetés és az alapszerv kapcsolatá-
ról, valamint saját osztályának 
helyzetéről szólott. Rácz és Eper-
jesi elvtársak tbvább mélyítették a 
vita anyagát. Az Egyetemi Pártbi-
zottságot illető kérdésekre és bírá-
latra Krajkó elvtárs válaszolt. 

A hozzászólások általában jók 
voltak. Hiba, hogy a határozati ja-
vaslathoz kevés elvtársnak volt 
megjegyzése. 

A hozzászólások után Vadas elv-
társ a vezetőség nevében válaszolt 
a felvetett problémákra. A taggyű-
lés elfogadta a beszámolót és a vá-
laszt, majd Vadas elvtárs beter-
jesztette a vezetőség lemondását. 

A taggyűlés közben nagyon ked-
ves jelenetnek voltunk tanúi. A 
pártonkívüliek nevében, az állami 
vezetés és a tömegszervezetek ré-
széről küldöttség üdvözölte a veze-
tőségválasztó taggyűlést, és kife-
jezte azt a reményét, hogy az új 
vezetőség többet fog velük foglal-
kozni. 

A tanácskozás alatt a jelölőbi-
zottság összeállította és megvitatta 
az ú j vezetőség tagjaira és a küldöt-
tekre vonatkozó javaslatát. A bi-
zottság elnöke ismertette a jelölé-
seket, majd átadta a taggyűlés el-
nökének, aki a jelölteket egyen-
ként vitára bocsátotta. így maga a 
tagság döntött arról, hogy felve-
gyék-e őket a szavazólistára. Az 
elnök figyelmeztette a párttagokat 
és tagjelölteket arra, hogy a jelölő-
bizottság javaslatától függetlenül 
is joguk van jelölteket javasolni. 
Egymás után álltak fel az elvtár-
sak és tettek újabb javaslatot, 
amelyet meg is indokoltak. Ezeket 
— a jelölőbizottság javaslatához 
hasonlóan — megvitatták és szó-
többséggel döntöttek a listára való 
felvételükről. Többen elmondották 
azt is, hogy a munkahelyükön dol-
gozó pártonkívüliek kiket szeretné-
nek a vezetőségben látni. A vita 
lezárása után az elnök felfüggesz-
tette a taggyűlést és intézkedett 
arról, hogy a tagság által elfoga-
dott, pártvezetőségi tagnak, illetve 
a pártértekezletre küldöttül jelölte-
ket külön, de egy lapra legépeljék 
annyi példányban, ahány szavazás-
ra jogosult elvtárs a taggyűlésen 
résztvett. Ezután a taggyűlés foly-
tatta munkáját: kiosztották a sza-
vazólapokat és az elnök ismertette 
a szavazás módját. A Központi Ve-
zetőség határozatának megfelelően 
fülkékben, titkosan szavaztak az 
elvtársak. Sajnos, a szavazás és a 
szavazatok összeszámlálása nagyon 
elhúzódott. Ezután a szavazatszedő 
bizottság elnöke ismertette az ered-
ményt. A tagság szótöbbséggel 
Rácz, Parajné, Albert, Aradi és 
Györkéi elvtársakat választotta be 
a vezetőségbe. A küldöttértekezle-
ten Nagymihály, Táborosi, Almásy, 
Baloghné és Kelemen elvtársak 
fogják az alapszervet képviselni, a 
vezetőség tagjain kívül. A kor-
mánykitüntetett Kelemen elvtárs 
nem szerepelt a jelölőbizottság ja-
vaslatában, de a tagság — élve jo-
gaival — őt választotta meg tize-
dik küldöttnek. Az elnök rövid zá-
rószóval lezárta a taggyűlést. 

A résztvevők azzal az érzéssel 
távoztak a taggyűlésről, hogy jó 
munkát végeztek. 

Szabó István 
tanársegéd 

A hospitálásról í d a gyakorló tanításról 
Egyetemünkön elérkezett a III. 

éves tanárszakos hallgatók hospitá-
lásának és a IV. évesek gyakorló 
tanításának az ideje. Érdekelt 

'hallgatóink számára *kiemetkedö 
időpontok ezek. III. éveseink most 
mennek vissza érettségi után elő-
ször az iskolába, jövendő élethiva-
tásuk színhelyére, hogy megismer-
kedjenek a tanári munkával, lás-
sák azt nehézségeiben, szépségei-
ben egyaránt. IV. éveseink gya-
korló tanításaikon fognak arról 
egyéni meggyőződést szerezni, 
hogy a jó tanár legfontosabb kö-
vetelménye a biztos, mély tárgyi 
tudás, felszerelve alapos módszer-
tani ismerettel, az ifjúság és hiva-
tásuk nagy áldozatos szeretetével, 
öntudatos, pártos állásfoglalással. 

A hospi<áló III. évesek 

hospitálásuk idején ébrednek rá 
igazán, miért kell tanulniok az 
egyetemen, miért kell sznkt^wnik'-
ba, szaktárgyuk tanítási módszeré-
be minél jobban elmélyülniük. 
Látni fogják, hogy ha a tanár tu-
dása nem elég mély, ha nem tart 
lépést a fejlődéssel, ha a tanuló-
kat nem tudja lekötni, ha érdeklő-
désüket nem tudja felkelteni, ak-
kor munkája nem hozza meg a 
gyümölcsét. A tanárnak önállóan 
kell osztálya előtt állnia, taníta-
nia, nevelnie, magát továbbképez-
nie, kutatnia, elmélyülnie szakmai-
pedagógiai problémákba, megoldá-
sok keresésébe, s ha ezt az önálló-
ságot az egyetemen nem tanulta 
meg, kérdéses, hogy a tanári mun-
kában megtanulja-e? A gyakorlat 
azt mutatja, hogy nem. 

A szakvezető tanárok tanításából 
meg kell ismerkedni szaktárgyak 
középiskolai követelményeivel, ta-
nítási módszerével. Látni fogják, 
hogy a középiskolai tankönyvek 
anyagát akkor tudják csak színvo-
nalasan tanítani, ha az egyetemen 
szaktárgyukban elmélyültek, annak 
átfogó problémáit átgondolták, 
tisztán látják, s szaktárgyuk anya-
gában és annak tanítási módszeré-
ben biztosak. 

Meg kell figyelniök szaktárgyuk 
emberformáló, szocialista embertí-
pust kialakító erejét. Figyeljék 
meg a lélektan, neveléstan, általá-
nos dialektika gyakorlati alkalma-
zását. Nézzék meg, hogy a 14 éves 
gyermek hogyan formálódik a ne-
velő munkája nyomán emberré, 
hogyan lesz a 14 éves, mesét szíve-
sen hallgató gyermekből egyetemi 
tanulmányokra, önálló felelős mun-
kára érett felnőtt. 

Meg kell végül ismerniök hos-
pitáló hallgatóinknak szakvezető 
tanárainkban a szocialista nevelőt 
erényeivel, hogy azokat kövessék, 
hibáival, hogy azokat elkerüljék. 
Látniok kell azt az erőfeszítést, 
melyet kormányzatunk, nevelőink 
fejtenek ki az ú j embertípus ki-
alakításáért: az OM elvi irányítá-
sát, módszertani leveleit, szakköri 

füzeteit, a tankönyveket. De ne 
csukják be szemüket a még fellel-
hető hibák előtt sem. Vegyék ész-
re a tanulók között még felbuk-^ 
kanó fegyelemhiányt, nemtörődöm-
séget, anyagiasságot, kozmopolitiz-
must. Tanulják meg hospitálásuk-
idején, hogy a szocialista nevelő 
szereti hivatását, szereti az ifjúsá-
got, ezért a hozott áldozatot nem 
tekinti áldozatnak, dolgozik tanít-
ványaiért, s velük együtt fejlődik 
maga is. 

A gyakorló tanítás 

jelenti a IV. éves hallgató számára 
az első pedagógiai élményt, amikor 
mint tanár áll az osztály, a diákok 
előtt. Ennek az élménynek pozi-
tívnak kell lennie, hogy meggyőz-
ze őt arról, érdemes nevelőnek 
lenni: a legszebb hivatást, élő em-
berek nevelését, alakítását válasz-
totta. Itt fogja saját tapasztalata 
alapján megtanulni, hogy alapos, 
biztos szakmai, pedagógiai, mód-
szertani felkészülés nélkül nem 
tudja szaktárgyát úgy tanítani, 
hogy a tanulóknak az élményt je-
lentene. Az egyetemen tanultakat 
itt kell a középiskolás diák színvo-
nalához, érdeklődéséhez alkalmaz-
nia. 

A gyakorlatban megismerkedik 
a tankönyvekkel, szemléltető esz-
közökkel, a tananyaggal, amit úgy 
kell tanítania, hogy azt a tanulók 
megértsék, s elsajátítsák. Mint ta-
nárnak értékelnie, osztályoznia 
kell a tanulók feleletét. Ehhez ko-
moly felelősségérzet szükséges. 

Rájön, hogy a tanulók figyelmét 
akkor tudja csak lekötni, ha taní-
tása színes, eleven, élményszerű, 
logikus. A tanulókban meg kell 
látnia az embert: jó és rossz tulaj-
donságaikkal, törődnie kell problé-
máikkal, nevelnie kell tanítványait. 
Meg kell tanulnia használni, fej-
leszteni az iskola szertárát, könyv-
tárát, szemléltető anyagát. Meg 
kell ismernie a szakköri munkát, 
az osztályfőnöki órát, az osztályfő-
nök munkakörét. 

Igyekezzenek tehát minél alapo-
sabban felkészülni a hospitálásra, 
gyakorló tanításra. Készítsenek jó 
óravázlatokat, az órák elemzését a 
megadott szempontok szerint vé-
gezzék. Ismerjék meg a szakvezető 
tanár tanítási módszerét, bánás-
módját a tanulókkal. Elevenítsék 
fél azt, amit az iskolai munkára ' 
való felkészülésre kaptak az egye-
temen, a neveléstani és a szakdi-
daktikai előadásokban. Alaposan 
tanulmányozzák a tankönyveket, 
azt a módszerbeli különbséget, 
mely a középiskolai és egyetemi 
oktatás között fennáll. Vezessék 
rendszeresen, tartalmasan a hospi-
tálási naplót, készítsenek anyagot 
dolgozatukhoz, s mind a hospitálá-
sukban, mind a tanításukban mu-
tassanak példát magatartásuk ko-
molyságával, pontosságával a tanu-
lóknak. 

Lévay Béla adjunktus 

Az Orvosegyetem DISZ bizottsága és alapszervei előtt álló 
feladatok a második félévben 

3.95. Ez a szám nemcsak az egye-
temi oktató- és nevelőmunka ered-
ményességének, hanem karunk 
DISZ-munkájának fokmérője is. 
Ezért dolgoztak egy féléven át ok-
tatóink, alapszerveink, DISZ-cso-
portjaink, népnevelőink, egész 
DISZ-szervezetünk. Ha elért sikere-
inket összehasonlítjuk más karok 
átlagával, meg kell állapítanunk, 
hogy néhány tizeddel lemaradtunk. 
Ez a lemaradás részben mult fél-
évi hibáinkból adódik. Felmérve 
és megismerve eddigi hiányossá-
gainkat, kezdünk elkövetkező fel-
adataink megoldásához. 

Az éwégi vizsgák nagyobb si-
kere érdekében szem előtt kell tar-
tanunk pártunk célkitűzéseit: 

emelni az oktató- és nevelő-
munka minőségi színvonalát és 
még jobban elmélyíteni hallga-
tóink marxista-leninista világ-

nézetének kialakítását. 
Oktatóinkkal az intézetek tanul-
mányi felelősei révén még szoro-
sabbra fonjuk kapcsolatainkat, el-
mélyítjük az oktatók és hallgatók 
közti viszonyt, előtérbe helyezzük 
a gyakorlati órákon a hallgatókkal 
való egyéni foglalkozást. Igyek-
szünk elérni azt, hogy a hallgatók 
az előadáson elhangzottak minden 
egyes problémáját konzultációsze-
rűen megbeszéljék a gyakorlatve-
zetőkkel. De nem kevésbbé tart juk 
szem előtt, hogy a megbeszélt és 
megértett anyagot hallgatóinktól 
számon is kérjék. 

A rendszeres számonkérés 
eredményességéről tanúskodik 
crosz nyelvből elért átlagunk, 
mely felülmúlja más tárgyaink 

/átlageredményét. 

Hiányzások és késések terén az 
1952—53-as tanévhez viszonyítva 
jelentős javulást értünk el ugyan, 
de még mindig van tennivalónk. 
Ezt a feladatot úgy gondoljuk meg-
oldani, hogy az állami szervek fo-
kozottabb ellenőrzésével párhuza-
mosan ifjúgárdistáinkon keresztül 
egyéni meggyőzéssel hatunk a no-
tórius hiányzókra és későkre. Alap-
szerveink és DISZ-csoport j aink 
között versenyt indítunk és leg-
jobb alapszervünk vándorzászlót 
kap, legjobb DISZ-csoportjaink 
tagsága pedig egyéni könyvjutal-
mat. 

Az elkövetkezendő félévben meg-
változik politikai köreink munkája 
is. A politikai körök színvonalának 
emelése érdekében a Marxizmus-
Leninizmus Tanszék tanársegédei 
tar t ják a politikai körök vezetői 
számára az előkészítőt. Több té-
makört dolgoztunk ki és megkér-
deztük a tagságot, hogy melyik ér-
dekli a legjobban. Ezeket néhány 
javaslattal kibővítve állítottuk ösz-
sze az anyagot. Hogy érdekesebbé 
és szakmai életünkhöz közelállób-
bá tegyük politikai köreink tan-
anyagát, 

az eddigi, főképpen napi poli-
tikával foglalkozó tárgykörök 
mellett a materialista orvos-
tudomány fejlődését, eredmé-
nyeit és perspektíváit visszük 

* DlSZ-fiataljaink elé megvita-
tásra. 

Nagy feladatok hárulnak szerve-
zeti életünk alapegységeire, a 
DISZ-csoportokra. A kolfektív 
szellem elmélyítésével, egymás tá-
mogatásával, a tanulmányi fegye-

lem megszilárdításával kell har-
colnunk a DISZ-munka eredmé-
nyességéért. A DISZ csoportveze-
tők felelősségteljesebben végezzék 
a rájuk bízott feladatokat. Egyéni 
beszélgetésekkel ismerjék meg a 
osoport tagjainak problémáit, ne-
veljék és támogassák őket tanul-
mányi és politikai munkájukban. 
Legyenek önállóbbak, kezdeménye-
zőbbek a DISZ-csoportok. Váljanak 
politikai életünk biztos támaszává. 

Kulturális és sportmunkánkat tö-
megmozgalommá kell kiszélesíte-
nünk. A mód megvan, éljünk jo-
gainkkal. A rendszeres színház- és 
mozilátogatást tovább is szorgal-
maznunk kell. Tartsanak alapszer-
veink klubesteket, melyeket a tán-
cot megelőző, nevelő jellegű kul-
túrműsorral tegyék színessé. 

A tömegsport kínálkozó lehe-
tőségeit még jobban használja 

ki ifjúságunk. 
A sportrendezvényekre és verse-
nyekre több nőt vonjanak be, mint 
az eddigiekben. Szélesítsék ki az 
MHK-mozgalmat. 

Nagyjelentőségű változás egyete-
mi életünkben 

az új kormányprogramm szel-
lemében módosított ösztöndíj-

reform. 
Ez a módosítás nagymértékben 
megváltoztatja a tanulás anyagi 
feltételeit, _ elősegíti a tanulmányi 
színvonal emelését. Kormányunk, 
dolgozó népünk újabb áldozatvál-
lalásárafokozott helytállással, poli-
tikai és szakmai tudásunk emelé-
sével" válaszoljunk méltóképpen. 

Palotai Sándor 
DISZ Bizottság titkára 


